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Abstract (en)
A guiding bush for a longitudinally adjustable column for chairs has an outer side which is constructed for receiving and supporting in a guiding
tube (2) of the column. Furthermore, the guiding bush has an inner surface (8) on which guiding webs (11) are formed which project in the direction
of a longitudinal mid-axis (4). The guiding webs (11) are separated from one another by recesses (13). Partial cylindrical surfaces (12), which are
produced by machining and are concentric to the axis (4), are formed on the guiding webs (11) as guiding surfaces for a housing of a longitudinally
adjustable gas spring. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Führungsbüchse für eine längenverstellbare Säule für Stühle weist eine Außenseite auf, die zur Aufnahme und Abstützung in einem
Führungsrohr (2) der Säule ausgebildet ist. Die Führungsbüchse weist weiterhin eine Innenfläche (8) auf, an der Führungsstege (11) ausgebildet
sind, die in Richtung auf eine Mittel-Längs-Achse (4) vorspringen. Die Führungsstege (11) sind durch Rücksprünge (13) voneinander getrennt. Auf
den Führungsstegen (11) sind durch Spanabheben hergestellte, zur Achse (4) konzentrische Teil-Zylinder-Flächen (12) als Führungsflächen für ein
Gehäuse einer längenverstellbaren Gasfeder ausgebildet. <IMAGE>
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